
 PROTOKÓŁ Nr III/10
z III sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014.
z dnia 29 grudnia 2010r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 16.30 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa.

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodnicząca Rady Miejskiej dokonała otwarcia III Sesji Rady Miejskiej w Ścinawie na kadencję 
2010 – 2014. Następnie stwierdziła, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji 
Rady na 15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska 
w Ścinawie może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu).
Powitano Pana Andrzeja Holdenmajera- Burmistrza Ścinawy, powitano wszystkich przybyłych na 
dzisiejszą sesję w tym: Sekretarza Miasta i Gminy Ścinawa Panią Patrycję Jugo, Skarbnika Miasta i 
Gminy  Ścinawa  Panią  Marzenę  Dawedowską  -  Macho,  pracowników  Urzędu,  sołtysów  - 
przedstawicieli  wsi,  rad  osiedli,  przedstawicieli  samorządowych  jednostek  organizacyjnych, 
mieszkańców oraz pozostałe zgromadzone osoby.
Następnie przewodnicząca przedstawiła porządek obrad z III sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2.  Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

1. Nr I/10 z dnia 30 listopada 2010 r.
2. Nr II/10 z dnia 6 grudnia 2010 r.

5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski.
7.  Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:

1. w sprawie wydatków budżetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają z upływem roku 
budżetowego,

2. w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2010  rok  uchwalonego 
uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr LXXVI/372/2009 z dnia 30 grudnia 2009 roku, 

3. w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z  radami  działalności 
pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach działalności statutowej tych organizacji,

4. w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Miasta  i  Gminy 
Ścinawa,

5. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Ścinawa,

6. zmieniająca  uchwałę  nr  LIV/307/2009  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  z  dnia  
23 lipca 2009 roku w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Ścinawie.

7. w sprawie zmiany zasad sprzedaży mieszkań komunalnych.
8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała  również,  że  w  dniu  dzisiejszym  odbyło  się 
posiedzenie komisji stałych o godz. 15.30.

Ad. 3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
Pani  Sekretarz  zgłosiła  4  wniesione  podczas  posiedzenia  komisji  autopoprawki  do  projektów 
uchwał. Przypomniała również, że autopoprawki nie podlegają głosowaniu.
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Ad. 4.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
• Protokół Nr I/10 z dnia 30 listopada 2010 r.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –
„jednogłośnie”   (15  głosów „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -  0)  zatwierdziła  
protokół Nr I/10 z dnia 30 listopada 2010 r.

• Protokół Nr II/10 z dnia 06 grudnia 2010 r.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –
„jednogłośnie”   (15  głosów  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -  0)  zatwierdziła  
protokół Nr II/10 z dnia 06 grudnia 2010 r.

Ad. 5.   Interpelacje i zapytania radnych.  
W tym punkcie nikt nie zgłosił interpelacji lub zapytań.

Ad. 6. Wolne wnioski.
Radna Irena Chrystyna 

1. Proszę  wystąpić  z  wnioskiem  do  Rejonu  Dróg  Powiatowych  o  położenie  nowej 
nawierzchni drogi z Tymowej do Ścinawy wraz z chodnikami (odp. została udzielona na 
sesji).

2. Proszę o zwiększenie pojemników na odpady segregowane; typu: szkło,  plastik  (odp. 
została udzielona na sesji).

3. Proszę o oprawę świetlną w Tymowej na słupie Nr IX tj. pomiędzy posesją 107 -108 (odp. 
została udzielona na sesji).

4. Odśnieżanie  dróg  gminnych  w  miejscowości  Tymowa,  Dziesław,  Chełmek  Wołowski. 
Mieszkańcy po byłym PGR bardzo proszą o odśnieżanie drogi w kierunku 2 budynków 
najdalej oddalonych od drogi (odp. została udzielona na sesji).

Radny Mirosław Kraśniański
1. Od początku zimy na moim terenie drogi nie były odśnieżane dlatego bardzo proszę o 

odśnieżanie tych dróg bez względu na to, czy sołtys, czy ewentualnie mieszkaniec zgłosi.  
Sa trudności z wyjazdem, z wyjściem dzieci do szkoły (odp. została udzielona na sesji).

2. Lampy na składowiska odpadów komunalnych bez potrzeby świecą . Sa tam trzy lampy. 
Dwie  powinny  świecić,  ponieważ  jest  to  teren  z  monitoringiem,  prowadzi  ktos  tam 
działalność  i  to  dla  mnie  jest  jasne.  Nie  potrzebnie  świecą  trzy  lampy  na  drodze 
dojazdowej (odp. została udzielona na sesji).

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:
Ad 7.1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wydatków budżetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
do projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają z 
upływem roku budżetowego.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
„jednogłośnie” (15 głosów„za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę  
Nr III/15/10 w sprawie wydatków budżetu gminy, które w 2010 roku nie wygasają z  
upływem roku budżetowego.

Ad 7.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2010 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej  
w Ścinawie Nr LXXVI/372/2009 z dnia 30 grudnia 2009 roku,.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2010  rok 
uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr LXXVI/372/2009 z dnia 30 grudnia 2009 
roku,.

Radny Kraśniański zapytał Panią Skarbnik skąd zmiany w budżecie.
Pani  Skarbnik-  Marzena  Dawedowska-Macho Zmiany  wynikają  z  dostosowania  planu  
dochodów i wydatków do przewidywanego wykonania budżetu.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
(14 głosów„za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” - 1) podjęła uchwałę Nr III/16/10 w  
sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2010 rok uchwalonego uchwałą  
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr LXXVI/372/2009 z dnia 30 grudnia 2009 roku.

Ad 7.3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  
pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  projektów  aktów  prawa  miejscowego  w  dziedzinach 
działalności statutowej tych organizacji.
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu 
konsultowania  z  radami  działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami  pozarządowymi  i 
podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach działalności  statutowej  tych 
organizacji.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
„jednogłośnie” (15 głosów„za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę  
Nr III/17/10 w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami  
działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  
wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  
wolontariacie  projektów  aktów  prawa  miejscowego  w  dziedzinach  działalności  
statutowej tych organizacji.

Ad 7.4. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody przedstawił pozytywną opinię 
do projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i 
Gminy Ścinawa.
Radny Kraśniański zapytał o wskaźnik odnośnie gromadzenia odpadów, tzn. nieczystości na wsi 
i w mieście.

Nie  udzielono odpowiedzi  na  pytanie  radnego z uwagi  na to,  że  pracownik  merytoryczny był 
nieobecny na sesji. Pracownik urzędu udzielał odpowiedzi na pytania dot. projektu uchwały na 
posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym o godz. 15.30.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
(14 głosów„za”, „przeciw”-1, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę Nr III/18/10 w  
sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Miasta  i  Gminy  
Ścinawa.

Ad 7.5. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ścinawa.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego przedstawił pozytywną 
opinię  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład 
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mieszkaniowego zasobu Gminy Ścinawa.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
„jednogłośnie” (15 głosów„za”, „przeciw”-1, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę  
Nr  III/19/10  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  
mieszkaniowego zasobu Gminy Ścinawa.

Ad 7.6. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 
uchwałę  nr  LIV/307/2009  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  z  dnia  23  lipca  2009  roku  w  sprawie 
uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego przedstawił pozytywną 
opinię do projektu uchwały zmieniająca uchwałę nr LIV/307/2009 Rady Miejskiej w Ścinawie z 
dnia  23  lipca  2009  roku  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w 
Ścinawie.
Radny Kraśniański  Czy projekt statutu był konsultowany ze Związkami Zawodowymi zakładu  
oraz  czy  w międzyczasie  został  zmieniony  schemat  organizacyjny  zakładu,  w  schemacie  jest  
stanowisko zastępcy dyrektora, jeżeli tak jest to wyrażam swoje ubolewanie z tego powodu, że  
zakład jest w nienajlepszej kondycji, a tworzymy nowe stanowisko zastępcy dyrektora zakładu.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa poinformowała, że zgodnie z przepisami nie ma obowiązku 
konsultowania  tworzenia  statutu  z  Zakładową  Organizacją  Związkową,  o  tym,  że  zmiany  w 
regulaminie  organizacyjnym  zostały  wprowadzone  przez  Panią  Dyrektor,  po  uprzednim 
zatwierdzeniu Burmistrza Ścinawy zgodnie ze statutem oraz wyjaśniła, że stanowisko zastępcy 
zostało  wprowadzone  zamiennie  za  trzy  stanowiska  kierowników  poszczególnych  działów,  co 
potwierdza fakt, że są to oszczędności, a nie zbędne wydatki.

Radny Kraśniański  zasugerował, aby zapytać obecnych członków Związków Zawodowych co 
myślą na temat przedłożonego projektu uchwały.

Przedstawiciel  Związków Zawodowych odpowiedział w imieniu Związków, że nie jest im znany 
projekt uchwały oraz stwierdził, że konsultacje z organizacją, którą reprezentuje nie są konieczne 
w tej kwestii.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
(14 głosów„za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymało się”  -  0) podjęła uchwałę Nr  III/20/10  
zmieniająca  uchwałę  nr  LIV/307/2009  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  z  dnia  
23 lipca 2009 roku w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w  
Ścinawie.

Ad 7.7. Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kudzia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany zasad sprzedaży mieszkań komunalnych.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego przedstawił pozytywną 
opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany zasad sprzedaży mieszkań komunalnych.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
„jednogłośnie” (15 głosów„za”, „przeciw”-1, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę  
Nr III/21/10 w sprawie zmiany zasad sprzedaży mieszkań komunalnych.

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o zmianę w porządku obrad o wprowadzenie kolejnego 
projektu uchwały-  zmieniającego uchwałę w sprawie  wysokości  wynagrodzenia dla Burmistrza 
Ścinawy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Kto z Państwa jest za?

Głosowanie nad przedmiotowym wnioskiem.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –
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(14 głosów „za”, „przeciw”-1, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła wniosek.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
do projektu uchwały w sprawie wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Ścinawy.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu –  
(13 głosów„za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymała się” -  1) podjęła uchwałę Nr III/22/10  
zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Ścinawy.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  radni  czekali  na  wyniki  z  okolicznych  miejscowości,  gdzie 
burmistrzowie,  bądź  wójtowie  otrzymali  bardzo  wysokie  wynagrodzenia  dlatego  postanowili  
podnieść wynagrodzenie Burmistrza Ścinawy. 

Po głosowaniu Przewodnicząca Rady przypomniała radnym, że na początku roku kalendarzowego 
komisje  stałe  przedstawiają  roczny  plan  komisji  ze  szczególnym  uwzględnieniem  Komisji 
Rewizyjnej, która przedstawia swój plan do 31 stycznia 2011 r. do zatwierdzenia Radzie Miejskiej  
poprzez podjęcie stosownej uchwały.

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Burmistrz  Ścinawy  odnośnie  wniosku  Radnej  Chrystyny  dotyczącego  odcinka  drogi  Tymowa-
Ścinawa oraz budowy chodników. Po spotkaniu w dniu dzisiejszym ze Starostą, Panem Tadeuszem  
Kielanem muszę z przykrością stwierdzić,  że nie posiadają żadnych środków na inwestycje w  
bieżącym roku z tego względu, że poprzednia władza wykorzystała środki na terenie samego  
Lubina  na  ten  cel.  Burmistrz  przypomniał  również,  że  ulica  Jagiełły  w  Ścinawie  została 
wyremontowana także z tych samych środków. Obiecywano, że wiele dróg zostanie naprawionych, 
ale z góry było wiadomo,że nie ma na to środków. Poinformował, że będą wykonywane tylko 
cząstkowe  remonty,  tzw.  łatanie  dziur. Przez  cały  rok  prosiłem  o  zamontowanie  barierek  
ochronnych, (...) niestety przez cały rok nie byłem proszony przez Zarząd Dróg Powiatowych na  
spotkania.  Burmistrz  zapewnił,  że  mimo  wszystko  będzie  wnioskował  o  ich  zamontowanie  w 
poszczególnych miejscach w gminie. Na wczorajszej konferencji otrzymał zapewnienie, że takie 
barierki będą, natomiast drogi powiatowe nie będą robione, ponieważ nie ma funduszy. Mamy już 
zapewnienia z Urzędu Marszałkowskiego na budowę tzw. łączników- składamy już wnioski, tj. w  
pierwszej kolejności między Dębcem a Turowem (…) oraz pomiędzy Chełmkiem Wołowskim a  
Tymową, są to drogi o szerokości maksymalnej 4 m, na większe nie dostaniemy dotacji. 

W związku z kolejnym wnioskiem Radnej Chrystyny Burmistrz zapewnił, że zamieści dodatkowe 
pojemniki na odpady we wsi Tymowa.

Burmistrz  Ścinawy  w  odpowiedzi  na  wniosek  dotyczący  oświetlenia  w  gminie  stwierdził,  że 
doskonale wie, że należy w niektórych miejscach zamontować dodatkowe lampy. Poinformował 
również, że po nowym roku wybiera się na objazd z pracownikami EnergiPRO i ma na uwadze 
dany  problem.  Sołtysi  będą  informowani  o  tym,  w  których  miejscach  jest  możliwość 
zamontowania oprawy świetlnej. 

Odnośnie  wniosku  Radnego  Kraśniańskiego,  który  stwierdził,  że  za  dużo  lamp  świeci  obok 
składowiska śmieci, Burmistrz odpowiedział, że w tym miejscu znajduje się monitoring i 3 lampy, 
które tam świecą- to odpowiednia ilość i poinformował, że są to lampy energo-oszczędne. 

W odpowiedzi na wnioski dot. odśnieżania dróg Burmistrz wyjaśnił, że gmina jest w posiadaniu 
pługu, który się cały czas psuje, oprócz tego mamy dwa małe ciągniki. Zapewnił radnych, że jeżeli  
chodzi o odśnieżanie to gmina robi wszystko, żeby pomóc mieszkańcom. 

Radny Kraśniański ponownie poprosił Burmistrza o odśnieżenie dróg w Dłużycach.

Radna Chrystyna podziękowała za interwencję w Tymowej w związku z odśnieżaniem i prosi w 
imieniu mieszkańców po byłym PGR, aby dotrzeć do nich i im pomóc.

W tym momencie Burmistrz Ścinawy przypomniał, że zgodnie z zapisami ustawy z 1995 roku przy 
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posesjach prywatnych czy podmiotach gospodarczych prowadzących działalność gospodarczą za 
odśnieżanie odpowiada właściciel.

Radny  Śliwa Panie  Burmistrzu.  Nie  zabierałem  głosu  wcześniej,  ale  widzę,  że  jest  Pan  
zorientowany jeżeli chodzi o drogi powiatowe, proszę powiedzieć może Pan wie coś więcej na  
temat dróg wojewódzkich, chodzi o drogę, ona była 111 w tej chwili chyba ona jest 192 jak się  
nie mylę. W tej chwili  jest budowa mostu w Radoszycach i  jesteśmy zainteresowani tym, jak  
będzie  to  wyglądało,  jeżeli  chodzi  o  tą  drogę  i  o  sytuację  dalszą,  mówi  się  o  możliwości  
zamknięcia  czy  zmniejszenia  pojemności  transportu  przez  most  ścinawski,  Jak  to  będzie  
wyglądało, czy mają jakieś plany remontu, czy poszerzenia, czy cokolwiek innego (…)?

Burmistrz Ścinawy Poinformował, że problem mostu ścinawskiego był zgłaszany do Komendy 
Wojewódzkiej  we  Wrocławiu,  Komendy  Powiatowej  w  Lubinie  wielokrotnie.  Obecnie  jest  on 
przejezdny dla pojazdów do 15 ton. Gmina wnioskowała o dopuszczalny przejazd pojazdów do 
ponad 20 ton, wnioskowano o kontrolę na moście. Przedstawił sytuacje jakie mają miejsce na 
moście,  że  przez  most  przejeżdżają  pojazdy,  które  mają  nawet  powyżej  30  ton.  Zostało  to 
zgłoszone do Inspekcji Ruchu Drogowego, która miała to kontrolować. I tu stawiano warunki. 
Brak środków. Zgłoszono to także do Krajowych Dróg i Autostrad we Wrocławiu i odpowiedź była 
taka sama.  Jeżeli chodzi o drogę Nr 192 jest to droga wojewódzka i jak Państwo wiecie drogi  
wojewódzkie  praktycznie  nie  posiadają  w  ogóle  żadnych  środków  finansowych,  nie  mają  
pieniędzy- takie są odpowiedzi. Wielokrotnie prosiłem o podniesienie studzienek na drogach w  
Dłużycach, gdzie jest kostka brukowa, to powiedzieli, że będą partycypować w kosztach. Jeżeli  
chodzi  o  partycypowanie  w kosztach to  już mówię,  że jest  to rzędu jednego miliona złotych  
musiała by ponieść gmina, takie koszty w naszym budżecie 5 milionowym wydać na taki odcinek  
niezbyt duży, jest to potężna kwota. (…) Tak to wygląda na chwilę obecną.

Kolejno  Radny  Łucki  poruszył  temat monitoring  przy  moście  z  uwagi  na  to,  że  postój 
radiowozów policyjnych nic nie daje.

Burmistrz Ścinawy  powiedział,  że problem tkwi w tym, że policja została poinformowana o 
dokładnych godzinach, w których przemieszczają się przeładowane samochody ciężarowe i efektu 
nie ma w tej sprawie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej w  Ścinawie  o godz. 
17:14 zamknęła obrady III/10 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Anna Skuriat  Obradom przewodniczyła:

Przewodnicząca Rady Miejskiej
 w Ścinawie

         
/-/Renata Kudzia
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